
 

 

 

Zápis a usnesení z 13. zasedání Zastupitelstva 

města Horní Cerekev, konaného dne 11. 12. 2024 

v malém sále KD Horní Cerekev 

 

Zasedání Zastupitelstva města Horní Cerekev zahájil starosta města Milan Kunst 

v 17:00 hodin a přivítal členy zastupitelstva města. 

Přítomni: Milan Kunst, Markéta Vaňková DiS., Hana Karafiátová, Mgr. Zdeňka 

Šimanová, Jakub Máca, Ing. Mgr. Dana Mezerová Nevosádová, MUDr. Radka 

Paušová, Jiří Ježek, Mgr. Kateřina Petráková, Martin Šimák, Vladislav Smejkal 

Omluven: Mgr. Václava Šádová, Ing. Zdeněk Měkuta, Ing. Petr Vopálka, Mgr. 

Vítězslav Skopal 

+ 1 zástupce občanské veřejnosti (dle prezenční listiny) 

 

Návrh programu: 

1. Schválení programu 13. zasedání Zastupitelstva města Horní Cerekev 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele zasedání zastupitelstva města 

3. Přehled hospodaření města Horní Cerekev k 31.10.2024 

4. Plán inventarizace majetku města k 31.12.2024 

5. Rozpočtové provizórium na rok 2025 

6. Harmonogram přípravy schválení rozpočtu města na rok 2025 

7. Jmenování členů Školské rady při ZŠ Horní Cerekev za zřizovatele 

8. Projednání žádostí o odložení kolaudací RD v ulici Kaštanova Horní 

Cerekev 

9. Souhlas zastupitelstva města s dofinancováním akce „Kabiny – 

kontejnery na fotbalovém hřišti“ 

Město Horní Cerekev 
 
        Kraj Vysočina                                         



10.  Příloha č. 20, 21, 22 k dodatku č. 14 ke Smlouvě o provozování veřejného 

vodovodu a souvisejících vodohospodářských zařízení uzavřené se 

společností VODAK Humpolec, s.r.o. 

11. Dodatek 2025 ke Smlouvě o dílo č. 2029 o podmínkách sběru, přepravy a 

likvidace komunálních odpadů pro rok 2025 uzavřené se společností 

SOMPO 

12. Obecně závazná vyhláška města Horní Cerekev o stanovení obecního 

systému odpadového hospodářství  

13. Obecně závazná vyhláška města Horní Cerekev o poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství 

14. Obecně závazná vyhláška města Horní Cerekev o místním poplatku ze 

psů  

15. Obecně závazná vyhláška města Horní Cerekev o místním poplatku z 

pobytu  

16. Zpráva o společnosti SOMPO a.s. 

17.  Různé 

18.  Závěr 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 01/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje navržený program 13. zasedání Zastupitelstva 

města Horní Cerekev. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starosta města navrhl ověřovatele zápisu pana Martina Šimáka a pana Jiřího 

Ježka a jako zapisovatelku paní Martinu Brýnovou. 

 

Usnesení ZM č. 02/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje navržené ověřovatele zápisu pana Martina 

Šimák a pana Jiřího Ježka, a jako zapisovatelku paní Martinu Brýnovou. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 



Usnesení ZM č. 03/11-12-2024 

Zastupitelstvo města bere na vědomí přehled hospodaření Města Horní 

Cerekev za období leden až říjen za rok 2024 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 04/11-12-2024 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje předložený plán inventur k určení 

skutečného stavu majetku, závazků a pohledávek města Horní Cerekev k 31. 

12. 2024 včetně přílohy č. 1 a č. 2. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 05/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášení rozpočtového provizória na rok 2025 

s účinností od 01. 01. 2025 do řádného schválení rozpočtu Města Horní Cerekev 

a schvaluje předložená pravidla rozpočtového provizória. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 06/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje harmonogram přípravy schválení rozpočtu 

Města Horní Cerekev na rok 2025. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V rozpravě k bodu č. 7 pan starosta uvedl, že školská rada, je složena ze šesti 

členů, přičemž dva členové jsou jmenováni za zřizovatele, dva za základní školu 

a dva za rodiče.  

Dále se dotazuje paní místostarostka, zda by někdo ze zastupitelů města měl 

zájem být členem školské rady, sama uvádí, že dál nemá problém být členem 

školské rady. 



Paní Mezerová Nevosádová navrhla na člena školské rady za zřizovatele paní 

Mgr. Zdeňku Šimanovou, jako argument uvedla, že paní Šimanová, má děti, 

kteří navštěvují základní školu. Paní Šimanová s návrhem souhlasila. 

Usnesení ZM č. 07/11-12-2024 

Zastupitelstvo města jmenuje, za zřizovatele Základní školy Horní Cerekev za 

členy školské rady paní Mgr. Zdeňku Šimanovou a paní Markétu Vaňkovou, Dis. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 1 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V rozpravě k bodu č. 8 uvedl pan starosta, že Město Horní Cerekev obdrželo 

dvě žádosti o prodloužení termínu kolaudace v ulici Kaštanová, a to od pana 

Havránka a od pana Korbela, dále uvádí, že by žádostem vyhověl, a prodloužil 

by termín kolaudace ještě o jeden rok, a to z důvodu, že hrubé stavby už stojí. 

Dále se do rozpravy přidává paní místostarostka a dodává, že také nemá 

problém s prodloužením termínu kolaudace s tím, že toto prodloužení je 

poslední. Dále ještě dodává, že žádosti byly podané sice jen dvě, ale že je tam 

ještě jedna nezkolaudovaná stavba, které by se termín zkolaudování také 

prodloužil. 

Dále se do rozpravy přihlásil pan Havránek, z občanské veřejnosti, který 

zastupitelům sdělit důvody, kvůli kterým podal žádost o prodloužení 

kolaudace. Slíbil, že stavbu během roku 2025 zkolauduje. 

 

Usnesení ZM č. 08/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje prodloužení termínu dostavby rodinných domů 

na parcelách č. 2480/87, 2480/83 a 2480/92 v k.ú. Horní Cerekev do 31. 12. 

2025, tento termín je konečný a nelze žádat o prodloužení termínu. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

K bodu č. 09 uvádí paní místostarostka, že fotbalisté vznesli požadavek, zda by 

bylo možné navýšit kapacitu šaten na fotbalovém hřišti, z důvodu nárůstu 

počtu hlavně malých fotbalistů. Fotbalisté přišli s návrhem na umístěním čtyř 

kontejnerů, na které bychom zkusili požádat o dotaci z NSA. V žádosti o dotaci 

musí být doloženo usnesení zastupitelstva města, že se zastupitelstvo města 



zavazuje dofinancovat 30 % celkových výdajů. Další z podmínek, kterou je 

potřeba doložit k žádosti o dotaci je stavební povolení, ačkoliv se jedná o 

kontejnery s technickými listy i přesto je potřeba podle nového stavebního 

zákona doložit stavební povolení.  

Paní Mezerová Nevosádová se dotazuje, jestli máme rozpočet na kontejnery. 

Paní místostarostka odpovídá, že kvůli stavebnímu povolení musí být doloženo 

požárně bezpečností řešení, a vzhledem ke stavbám, které už tam jsou, musí 

být kontejnery dle vyjádření hasičů protipožární. Vyjádření hasičů bylo zasláno 

dodavateli a na cenovou nabídku čekáme.  

Dále se dotazuje pan Šimák, zda by bylo možné umístit kontejnery na jiné 

místo, aby nemuseli být protipožární. Paní místostarostka odpovídá, že takové 

rozmístění dostala od fotbalistů a nechce projektovat za ně, kontejnery jsou 

umístěny na toto místo, protože je zde veškeré připojení na sítě. 

Usnesení ZM č. 09/11-12-2024 

Zastupitelstvo města souhlasí s dofinancováním akce „Kabiny – kontejnery na 

fotbalovém hřišti“ z rozpočtu města v minimální výši 30 % z celkových 

způsobilých výdajů. 

Hlasování: 10 x PRO, 0 x PROTI, 1 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 10/11-2-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje znění přílohy č. 20, 21, 22 k dodatku č. 14 ke 

Smlouvě o provozování veřejného vodovodu a souvisejících 

vodohospodářských zařízení uzavřené mezi městem Horní Cerekev a 

společností VODAK Humpolec, s.r.o. a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 11/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje znění dodatku 2025 ke Smlouvě o dílo č. 2029 o 

podmínkách sběru, přepravy a likvidace komunálních odpadů pro rok 2025 

mezi městem Horní Cerekev a společností SOMPO a.s. a pověřuje starostu 

k jejímu podpisu. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

K bodu č. 12 dodává pan starosta, že vyhlášku o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství bylo potřeba aktualizovat, protože od 01. 01. 2025 

vzniká nová povinnost, a to třídit textil. Město Horní Cerekev tuto povinnost 

už splňuje, a to prostřednictvím kontejnerů Dymatex. Dále bylo potřeba do 

vyhlášky uvést, že byl zaveden systém „door to door“, tzn. poskytnutí nádob 

na tříděný odpad občanům, kteří o to měli zájem.   

Usnesení ZM č. 12/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku o stanovení 

obecního systému odpadového hospodářství s účinností od 01. 01. 2025 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 13/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje znění obecně závazné vyhlášky města Horní 

Cerekev o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

s účinností od 01. 01. 2025. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 14/11-12-2024 

Zastupitelstvo města Horní Cerekev schvaluje znění obecně závazné vyhlášky 

města Horní Cerekev o místním poplatku ze psů. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č. 15/11-12-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje znění obecně závazné vyhlášky města Horní 

Cerekev o místním poplatku z pobytu. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V bodě č. 16 seznámil pan starosta zastupitele s fungováním společnosti 

SOMPO a.s., kde v uplynulém roce došlo k některým změnám. Jednou ze změn 



je zrušení překladiště odpadu v Počátkách. Odpady, které na toto překladiště 

město sváželo, musí od nového roku putovat, až na skládku v Hrádku u Pacova, 

čímž se prodraží doprava. Dále sdělil, že v Hrádku u Pacova byla vybudována 

nová skládka, takže do budoucna nebudeme mít problém s ukládáním 

komunálního odpadu. Dále pan starosta sdělil, že množství komunálního 

odpadu klesá, lidé začali více a třídit, a to také díky systému „door to door“ a 

seznámil zastupitele s technologiemi třídění odpadu společností SOMPO, a.s. 

Dále sdělil, že nás do budoucna čeká možnost vážení odpadu, tím bychom 

mohli mít ucelené informace o množství odpadu u každé nemovitosti a mohli 

bychom přejít k nějakému motivačnímu systému, kdy by občané mohli platit 

za skutečně odvezený odpad. S tímto krokem souvisí ukončení vyvážení 

kovových nádob na odpady od 1. 1. 2027. K tomuto datu musí být všechny 

kovové nádoby na SKO vyměněny za plastové, které budou opatřeny čipem. 

Usnesení ZM č. 16/11-12-2024 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí zprávu starosty města o společnosti 

SOMPO a.s. 

Hlasování: 11 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V závěrečné diskuzi se dotazoval/a: 

Ing. Mezerová Nevosádová se dotazuje, jak je nastavena spolupráce se 

společností MB Servise a jestli je stanoven nějaký plán na spolupráci do 

budoucna? 

Pan starosta odpovídá, že společnost vede pan Burian, který zde na jaře dělal 

tři povedené akce, za které zaplatil dle ceníku nájem a energie. Dále se podílel 

i na menších akcí, na kterých zajišťoval ozvučení a provozování baru.  

Dále se celou závěrečnou diskuzi řešili již proběhlé kulturní akce v Horní 

Cerekvi, jejich návštěvnost, výdaje, zisky. Nejvíce se pak řešila plánovaná akce 

v KD, která se má uskutečnit 25. 12. 2024 a to koncert kapely Jacker‘s a kapely 

MLS. Zastupitelé se domnívají, že akce bude mít malou návštěvnost a tím bude 

prodělečná, zastupitelé odhlasovali její zrušení. 

Dále pan starosta představil připravovaný plán kulturních akcí pro rok 2025, 

který by měl obsahovat alespoň jeden větší koncert (zmínil možnost pozvat 

kapelu Wohnout), dále vystoupení některých STAND-UP komiků, pouťovou 

taneční zábavu, v létě pak koncert nějaké dechovkové hudby pro seniory a na 



podzim a v zimě alespoň dvě taneční zábavy, koncerty, nebo diskotéku. Sdělil, 

že na příští zasedání zastupitelstva města připraví podrobnější informace a 

finanční rozpočet takovýchto akcí. Vyzval zastupitele, že pokud by měli tip na 

nějaké hudební vystoupení, rád ho do pánu zahrne. 

 

V závěru starosta města Milan Kunst poděkoval přítomným členům 

zastupitelstva města za účast na zasedání, popřál všem přítomným klidné 

prožití nadcházejících svátků a v čase 19:30 hod. ukončil jednání zastupitelstva 

města. 

 

Zápis ověřil:                                                                        Starosta města 

Martin Šimák                                                              Milan KUNST 

Jiří Ježek 

 

Dne 2024                                                                  vyvěšeno: 2024 

                                                                                         sejmuto: 

 


